

第二十四週 學校聯絡事項

1. 本週六將在Sunset Hills國小舉辦團體組詩詞朗誦比賽。須徒步抵達比賽場地，路程大約需要5-10分鐘，希望家長能協助老師帶領學生到隔壁小學的MPR。
2. **四月份學生商店、下學年預註冊、結業典禮等活動需要人手！**並請登記每週校園值勤，幫忙搖鈴、注意校內安全，以維持學生的安全。**點此填寫第二學期 家長志工服務表，謝謝！**

本週學校活動

- 扯鈴社團教練出差，暫定於3月30日恢復社團活動。
- 9:40 AM 團體詩詞朗誦比賽，地點:[MPR Sunset Hills Elementary School](#) 歡迎大家來參觀並為學生加油打氣。
- 12:20 PM 校門口將有中國武術展演，歡迎有興趣的學生[點此報名參加武術社團](#)。

近期學校活動(參考學校全年行事曆)

- 3月30日 學分班統一口試。
- 4月13日 9:30 AM @學校午餐區 預註冊/暑期班/華語文能力快篩說明會。請家長踴躍參加。

社區活動:

- 南加州中文學校聯合會舉辦暑期露營營隊:提供**9-18**歲學童最好的暑期活動。活動日期6/29-7/3;優惠註冊即日起至**4/15**。詳情請看[海報](#)。
- **4月6日**藝術學會春遊:探索棕櫚泉，開啟藝術與文化之旅。詳情請看[海報/報名表單](#)。
- 3月30日 12:00 - 3:00 PM Hope Presbyterian Church's Children's ministry 在 Hilltop Community Park 舉辦復活節撿彩蛋活動，有興趣的家長請在**3月17日前填寫報名表**。
- 中華民國海外青年文化大使(FASCA)報名3月18日開始，詳情請見[連結](#)。
- 中國館作文比賽截止日期3月25日。詳情請看[比賽辦法](#)、[按此下載報名表](#)。
- 2024年「台美人獎學金基金會」獎助學金即日起開放申請，報名至4月15日截止。申請表格下載及詳情請至該會網站查詢:<https://tascholarshipfund.org/>。

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____

Week 24: Weekly Bulletin

1. The Group Poetry Recital Contest will take place at [MPR](#) in the Sunset Hills Elementary School. It takes about 5-10 minutes to go on foot from BMMS. With the aid of leading the class to the next door school would be much appreciated.
2. **School events would not be possible without the help of our wonderful volunteers. Please [sign up](#) for yard duty, the April student store, pre-registration, and end-of-year graduation ceremony.**

This Week's Events

- The Chinese Yo-yo club postpones till 3/30 due to the coach's business trip.
- 9:40 AM @[MPR Sunset Hills Elementary School](#) Group poetry recital contest. All family members and friends are welcome to attend.
- 12:20 PM @BMMS school gate Chinese Martial Art Demonstration. [Click here](#) to join the Chinese Martial Art club.

Upcoming Events (refer to [school calendar](#))

- 3/30 Credit class grand oral exam.
- 4/13 9:40 AM @BMMS lunch court Information sessions for pre-registration, summer class, and TOCFL (Test of Chinese as a Foreign Language) speedy screening.

SD Community Events

- 6/29-7/3 SCCCS Summer Camp for children ages 9-18 stay overnight in Prado Regional Park. Save \$50 if you book before 4/15. Please check the [flyer](#) for more detail.
- 4/6 SDCACS spring field trip to Palm Spring. More information refers to [the flyer](#) and [RSVP](#) by 3/23.
- 3/30 12:00 - 3:00 PM Hope Presbyterian Church's Children's ministry hosts the annual Easter Egg Hunt at Hilltop Community Park. [RSVP](#) by 3/17.
- For overseas compatriot youth over the age of 14 who are interested in participating in FASCA, the registration will start on 3/18. More details refer to [the flyer](#).
- Chinese Essay Contest from San Diego House of China deadline: 3/25. Check [contest rules](#) for details. Click to [download the registration form](#).
- 2024 Taiwanese American Scholarship Fund, TASF Scholarship registration is open, deadline is 4/15. Please check website for more info: <https://tascholarshipfund.org/>

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____